
 
Αθήνα, 26.11.2024 

 

Ερώτηση 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 Ανάπτυξης 

 

Θέμα: «Πέντε μήνες μετά τις υποσχέσεις Μητσοτάκη, η αισχροκέρδεια και στην 

αγορά αγροτικών εφοδίων συνεχίζει ανεξέλεγκτη να σαρώνει» 

Έχουν περάσει πέντε (5) μήνες από την τελευταία επίσκεψη του Πρωθυπουργού στο 

Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, μετά το πέρας της οποίας δήλωνε ότι 

«Είναι πολύ ενδιαφέρον ότι η ηγεσία του υπουργείου μου υπέδειξε κάτι το οποίο δεν 

γνώριζα, ότι τα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε με τις πολυεθνικές στον τομέα των 

τροφίμων, φαίνεται να τα αντιμετωπίζουμε και στον τομέα των φυτοφαρμάκων. 

Όπου τα ίδια προϊόντα πωλούνται σε πολύ διαφορετικές τιμές στην Ελλάδα σε σχέση 

με γειτονικές χώρες. Θα επαναλάβω ότι και στον τομέα αυτό τέτοιες πρακτικές δεν 

θα γίνουν ανεκτές.» 

Μία δήλωση από την οποία προκύπτει εμφανώς ότι η κυβέρνηση και τα συναρμόδια 

Υπουργεία είναι ενήμερα για την ύπαρξη φαινομένων αισχροκέρδειας στην αγορά 

αγροτικών εφοδίων. 

Επειδή το κόστος παραγωγής αγροτικών προϊόντων είναι ιδιαίτερα υψηλό στη χώρα 

μας, κάτι που έχει παραδεχθεί και ο αρμόδιος Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων, 

Επειδή το υψηλό αυτό κόστος οφείλεται σε μεγάλο βαθμό στις υψηλές τιμές 

αγροτικών εφοδίων, 

Επειδή το υπερβολικό κόστος πλήττει την ανταγωνιστικότητα των ελληνικών 

προϊόντων και ανεβάζει τις  τιμές των τροφίμων στο ράφι, 

Επειδή ο αγροτικός κόσμος έχει την απαίτηση από την κυβέρνηση και από τον 

Πρωθυπουργό προσωπικά, πέρα από την διαπίστωση των προβλημάτων, να 

εφαρμοστούν και συγκεκριμένες πολιτικές για την επίλυσή τους, 

Επειδή μετά την αναγνώριση από τον ίδιο τον Πρωθυπουργό του προβλήματος δεν 

απαιτείται προφανώς  να υποβληθούν «συγκεκριμένες καταγγελίες σχετικά με την 

ύπαρξη φαινομένων αισχροκέρδειας στην αγορά αγροτικών εφοδίων προκειμένου να 

επέμβουν άμεσα οι αρμόδιες ελεγκτικές υπηρεσίες του Υπουργείου Ανάπτυξης», 



όπως απαντούσε ο Γενικός Γραμματέας Εμπορίου σε προηγούμενες 

κοινοβουλευτικές παρεμβάσεις, αλλά θα έπρεπε οι αρμόδιες αρχές να προβούν 

αυτοβούλως στις απαραίτητες ενέργειες, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

 

1. Σε ποιες συγκεκριμένες ενέργειες έχουν προβεί από τον Ιούνιο για την 

καταπολέμηση του φαινομένου που περιέγραψε ο Πρωθυπουργός, ώστε η 

δήλωση του ότι  «τέτοιες πρακτικές δεν θα γίνουν ανεκτές» να μην αποτελεί 

κενό γράμμα; 

 

2. Σε πόσους ελέγχους έχουν προβεί οι αρμόδιες ελεγκτικές αρχές από τον 

Ιούνιο για την καταπολέμηση της αισχροκέρδειας στην αγορά αγροτικών 

εφοδίων και με ποια αποτελέσματα; 

 

3. Έχει προσκομίσει ο Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων τα στοιχεία 

που είναι εις γνώσιν του και ενημέρωσε τον Πρωθυπουργό, στην Επιτροπή 

Ανταγωνισμού, που δείχνουν ότι τα ίδια φυτοπροστατευτικά προϊόντα 

πωλούνται σε πολύ διαφορετικές τιμές στην Ελλάδα σε σχέση με γειτονικές 

χώρες, ώστε η Επιτροπή να τα εξετάσει και να επιβάλει εάν διαπιστωθούν 

παραβάσεις, διοικητικές κυρώσεις στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων της; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 


